
Bestyrelsesmøde 09. juni 2015, referent Karin Laurberg Jensen  

Bestyrelsesmøde Tritonparken d. 09.06.2015, kl. 19.30 hos Alex  

Deltagere: 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Alex M. Balling, hus nr. 24 

Bestyrelsesmedlem   Mette Opstrup, hus nr. 54 

 

Afbud:  

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning –  

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Mette 

Kasserer – Søren Nielsen 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning på skader efter Nordkabels arbejde 

Erik kontakter Nordkabel mht. såning af nyt græs (frø sikkert blæst og regnet væk). Der mangler også 

udbedring af flisearbejde, dog ganske få steder. 

 

 Gartnerarbejde 

Vi er meget tilfredse med det udførte gartnerarbejde. 

Kun 2 har meldt tilbage med ønske om hækklipning. 

 

 Dato/forberedelse af næste arbejdsdag? 

Næste arbejdsdag er fastsat til den 12.09.2015 kl. 10 – 13. 

Der er hul i taget på grillpladsen, - Erik og Søren kigger på det og køber plader, så de kan skiftes på 
næste arbejdsdag. 

Opstribning af p-pladserne. Alex køber ’striber’, som skal brændes på. 

Træerne ved den ene p-plads, som ikke er blevet beskåret, kan eventuelt beskæres på næste 
arbejdsdag. 
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Hvis der er nogen, der har forslag til opgaver på arbejdsdagen, er I velkomne til at sende dem til 
bestyrelsen  
 

 Eventuelt 
Grillpladsen bliver brugt, men det halter slemt med efterfølgende oprydning. Der var drøftelse om, 
hvad vi evt. kan gøre for at hindre affaldet, der spredes. Vi kan måske lægge sække til affald, sætte 
skilte op eller kæde borde/bænke sammen, så de ikke kan bruges. 
 
Mette har indhentet tilbud på en sandkasse på 2 x 2 m hos Gug Planteskole. Forsøger at få den lavet 
i denne sommer. 
 
Søren vil indhente pris på nyt underlag til tennisbanen, så den forhåbentlig kan komme i brug igen. 
 
Mette har lavet oplæg til velkomstblad til nye tilflyttere. Det vil blive trykt og givet til nye beboere  
 
Vi har i bestyrelsen fået henvendelse vedr. løsgående hunde, så vi opfordrer derfor til, at man altid 
har sin hund i snor her på området. 
 
Vi opfordrer også til, at papkasser foldes sammen, inden de lægges i containeren, da de ellers bliver 
alt for hurtigt fyldte. 
Alex og Søren laver skilte, som sættes op ved containerpladserne. 

 

 Næste møde 
 
Tirsdag den 01.09.2015 kl. 19.30 hos Søren, nr. 16. 


